

LUKOIL MID-EAST LIMITED

Announcement of Tender No. 222.TK.TND.LOM.2019: Provision of Cyber Security Services

LUKOIL MID-EAST LIMITED, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna-2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the Basra Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of supplies similar by nature to the subject of the Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform supplies to the Republic of Iraq, may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender Documentation, including:

- to have an average annual turnover for the last 3 (three) years in the amount of not less than 10,000,000.00 US dollars each year;
- to have an experience in provision of Cyber Security Services (Services for Information Security Support) within the last 3 (three) years evidenced by reference (commendatory) letter from customers where bidder was/is engaged with regard to the subject matter;
- The Bidder is able to submit the Bid Bond in the amount of USD 100,000.00 (one hundred thousand).

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before May 16, 2019). To submit the written application please follow the instructions specified to the following link: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

The written request of Bidder shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be sent in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before 3:00 p.m. (Baghdad time) June 16, 2019.

All communication regarding the Tender should be conducted through the following email:

tender@lukoil-international.com

شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة

تعن المناقصة رقم 222.TK.TND.LOM.2019 لتقديم خدمات الأمن الإلكتروني

تقوم شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة العاملة بصفة مشغل مشروع غرب القرنة (المرحلة الثانية) في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة (مرحلة ٢) في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شركة نفط البصرة التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تجهيزات مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والتي يسمح لها بالعمل في جمهورية العراق بموجب القوانين العراقية النافذة و/أو بموجب التراخيص الصادرة من قبل دولها الأصلية.

يجب على الشركات المتقدمة بالعروض أن تلي متطلبات الحد الأدنى للتأهيل المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- أ) ألا يقل متوسط مبيعاتها السنوية خلال السنوات ٣ (الثلاث) الأخيرة عن ١٠,٠٠٠,٠٠٠ دولار أمريكي سنوياً.
- ب) أن تملك خبرة في توفير خدمات دعم أمن المعلومات خلال السنوات ٣ (الثلاث) الأخيرة مدعومة بخطاب مرجعي (توصية) من العملاء حيث كان أو ما زال مقدم العطاء مشتركاً فيما يتعلق بموضوع المناقصة؛
- ت) على مقدم العرض أن يكون قادراً على أن يقدم التأمينات الأولية المطلوبة وقدرها ١٠٠,٠٠٠ (مئة ألف) دولار أمريكي.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلبات على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه ١٦ أيار ٢٠١٩). من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أدناه:

<http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

يجب أن يتضمن الطلب الخطي لمقدم العطاء المعلومات التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

يجب إرسال وثائق المناقصة عبر البريد الإلكتروني دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة ٣:٠٠ م (بتوقيت بغداد) من تاريخ ١٦ حزيران ٢٠١٩.

يجب إجراء كافة الاتصالات الخاصة بالمناقصة أعلاه عبر العنوان الإلكتروني الآتي:

tender@lukoil-international.com

LUKOIL MID-EAST LIMITED

ANNOUNCES Tender No. 226.TK.TND.LOM.2019 for Construction of Cluster M1 with Access Road and Security Facilities at Cluster M3 at the West Qurna Field (Phase 2), Republic of Iraq.

LUKOIL Mid-East Limited, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna- 2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the Basra Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender Documentation, including:

- to have average annual turnover for the last 3 years (2016-2018) to the amount of not less than USD 8,000,000 (eight million US Dollars);
- to have experience during the last 8 (eight) years (2011-2018) under at least 2 civil works construction contracts in the Republic of Iraq as main contractor with a value of work executed for each contract of not less than USD 8,000,000 (eight million US Dollars);
- The Bidder is able to submit the required Bid Bond in the amount of USD 300,000.00 in its Bid.

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before May 16, 2019). To submit the written application please follow the instructions specified to the following link: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

The written request of Bidder shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be distributed in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before 03:00 p.m. (Basra time) of June 16, 2019.

All communication regarding the Tender should be conducted through email:

tender@lukoil-international.com

شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة

تعن المناقصة رقم 226.TK.TND.LOM.2019 لإنشاء مجمع الأبار M1 مع طرق الوصول والمرافق الأمنية للمجمع M3 " في حقل غرب القرنة-٢، جمهورية العراق.

تقوم شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة العاملة بصفة مشغل مشروع غرب القرنة-٢ في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة-٢ في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج الموقع مع شركة نفط البصرة التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والمرخص لها بتنفيذ الأعمال في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

ويجب على الشركات المتقدمة بالعروض أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل، المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- أ) ألا يقل متوسط مبيعاتها السنوية خلال السنوات الثلاث الأخيرة ٢٠١٦-٢٠١٨ عن ٨,٠٠٠,٠٠٠ (ثمانية ملايين) دولار أمريكي،
- ب) أن تتمتع بخبرة المشاركة في مشروعين إنشائيين مدنيين على الأقل في جمهورية العراق بصفة مقاول رئيسي (عام) خلال الثمان سنوات الأخيرة ٢٠١١-٢٠١٨، على أن لا تقل قيمة كل واحد من العقدتين عن ٨,٠٠٠,٠٠٠ (ثمانية ملايين) دولار أمريكي؛
- ج) على مقدم العرض أن يكون قادراً على أن يدفع التأمينات الأولية المطلوبة قدرها ٣٠٠,٠٠٠,٠٠٠ دولار أمريكي.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلبات على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه ١٦ أيار، ٢٠١٩) عبر إرسالها إلى العنوان التالي: من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أدناه: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

يجب أن يتضمن الطلب الخطي لمقدم العطاء المعلومات التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

سوف يتم توزيع وثائق المناقصة بالصيغة الإلكترونية دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة ٣:٠٠ م (بتوقيت البصرة) من تاريخ ١٦ حزيران، ٢٠١٩.

يجب أن تتم كافة الاتصالات الخاصة بالمناقصة أعلاه على العنوان الإلكتروني الآتي:

tender@lukoil-international.com

Tender Notice

Reputable suppliers, who are duty registered with the government of Iraq, are invited to bid on:

RFP/RIRP/IRAQ/HABITAT/WASH/Ramadi /2019/001

Project Description: Construction of potable water network and supplying of a solid waste collection campaign items in kilo 7 area/ Ramadi - Anbar
Interested companies should send an email to (tenders-iraq@rirp.org), prior to 6th May 2019 at 3:00PM.
All tender documents will be sent out in 7th of May and bid opening will be conducted in 12th of May 2019 as planned.

RIRP reserves the right to directly invite qualified contractors in addition to this open tender.

اعلان مناقصة

دعوة للشركات الرصينة والمسجلة رسمياً لدى سجل الشركات في العراق للاشتراك بالمناقصة ادناه :

RFP/RIRP/IRAQ/HABITAT/WASH/Ramadi /2019/001

وصف المشروع : انشاء شبكة ماء وتجهيز المواد المرافقة لحملة تنظيف الكيلو ٧ - مدينة الرمادي - محافظة الانبار.

على الشركات المهتمة بهذا المشروع ارسال طلب الحصول على مستندات المناقصة الراغبين الاشتراك بها الى البريد الإلكتروني (tenders-iraq@rirp.org) في موعد اقصاه الساعة الثالثة عصرا ليوم السادس من شوايار ٢٠١٩ .
كل مستندات وجداول الكميات الخاصة بالمناقصة اعلاه سيتم ارسالها في السابع من ايار ٢٠١٩ وسيتم فتح العطاءات في الثاني عشر من شهر ايار ٢٠١٩ كما مخطط له .
تحتفظ RIRP بالحق في دعوة المقاولين المؤهلين مباشرة ايضا الى هذه المناقصة المفتوحة.

فقدان هوية

فقدت الهوية
الصادرة من وزارة
الشباب والرياضة
باسم (دنيا كامل
عبد الحسين)
الرجاء ممن يعثر
عليها تسليمها الى
جهة الاصدار.